

A serene landscape photograph of a pond surrounded by tall reeds and lush green trees. In the background, a small wooden bridge spans the water. Two ducks are visible in the pond, one in the foreground and one further back. A large black circle is overlaid on the left side of the image, containing white text.

**WELCOME TO
NETWORK CHURCH**
歡迎來到網絡教會

27 September 2026



“Heaven’s kingdom can be compared to yeast that a woman takes and blends into three measures of flour and then waits until all the dough rises.” Matthew 13:33 TPT

去

「他又對他們講另一個比喻：『天國好比麵酵，有婦人拿來放進三斗麵裏，直到全團都發起來。』」（馬太福音13:33）（和合本修訂版）



We want to make an impact out in the world. It's great when people choose to join our church community (and we hope you do!), but we're about more than attracting people through the door, we also want to 'go' outwards to spread the kingdom of God in our daily lives.

去

我們希望對世界產生影響。我們非常歡喜人們選擇加入我們的教會群體（這也是我們的期望！）除了希望吸引人們進來，我們也渴望「去」，在日常生活中傳講神的國度。



“But you are God’s chosen treasure—priests who are kings, a spiritual “nation” set apart as God’s devoted ones. He called you out of darkness to experience his marvellous light, and now he claims you as his very own. He did this so that you would broadcast his glorious wonders throughout the world” 1 Peter 2:9 TPT

全人參與

「不過，你們是被揀選的一族，是君尊的祭司，是神聖的國度，是屬神的子民，要使你們宣揚那召你們出黑暗入奇妙光明者的美德。」

（彼得前書 2:9）（和合本修訂版）



Each one of us is entrusted to play a role in transforming the world.
We are all called to the work of the Kingdom, not just a special few, and
we all have a contribution to make- it's for all of us, not just a few!

全人參與

我們深信人人都參與在改變世界的使命中，我們被召原是為了建立上帝的國度，而非特定少數人士。我們每人也能付出，這是向所有人發出的，而非寥寥數人而已！



“And I will ask the Father and he will give you another Saviour, the Holy Spirit of Truth, who will be to you a friend just like me—and he will never leave you. The world won’t receive him because they can’t see him or know him. But you know him intimately because he remains with you and will live inside you.” John 14:16-17 (TPT)

聖靈引導

「我要求父，父就賜給你們另外一位保惠師，使他永遠與你們同在。他就是真理的靈，是世人不能接受的。因為他們既看不見他，也不認識他；你們卻認識他，因他常與你們同在，也要在你們裏面。」（約翰福音14:16-17）（和合本修訂版）



Not only can we all play a role we are *all* empowered by his Spirit at work in us to live lives that bring the love, joy and peace of his kingdom. As we acknowledge his Spirit in our lives we look to follow his leading to be effective in the places where He is at work.

聖靈引導

我們不止參與聖靈所作的工，我們更是切實地從聖靈裡得著能力，使我們在生活中真實天國的愛、喜樂和平安。當我們承認聖靈在生活中與我們同行，我們便會尋求跟隨祂的引導，讓祂的心意成就。



“Jesus went to Matthew’s house and made himself at home. Many other tax collectors and outcasts of society were invited to eat with Jesus and his disciples. When those known as the Pharisees saw what was happening, they were indignant, and they kept asking Jesus’ disciples, “Why would your Master dine with such lowlives?” ” Matthew 9:10-11 TPT

開放

耶穌在屋裏坐席的時候，有好些稅吏和罪人來，與耶穌和他的門徒一同坐席。法利賽人看見，就對耶穌的門徒說：「你們的老師為甚麼與稅吏和罪人一同吃飯呢？」（馬太福音9:10-11）（和合本修訂版）



Jesus wasn't fussy about who he chose to hang out with and neither are we. At Network we aspire to be a community without borders where you are free to engage no matter where you are in your spiritual journey.

開放

耶穌沒有挑剔任何一個祂所選擇與祂一起同行的人，我們也應如此。在網絡教會，不論你在屬靈旅程的任何階段，我們致力建立一個能讓你自由參與不分界限的群體。



*“Then Jesus came close to them and served them the bread and the fish”
John 21:13 TPT*

在地的

「耶穌走過來，拿餅給他們，也照樣拿魚給他們。」
(約翰福音21:13) (和合本修訂版)



We believe in a three-dimensional Jesus who is alive and engages with us in a very real way, just like he did when he lit a fire and cooked breakfast for his friends. So too we want to be real and vibrant not a place full of religious-sounding mumbo-jumbo.

在地的

我們確信的主耶穌是「立體地」活著，並真實地在我們的生活中與我們相遇，就好像昔日耶穌在提比哩亞海邊為門徒生火並預備早餐給他們一樣。因此，我們也渴望活出「真」和「熱」，而非「滿口宗教偽善」的生命。



"I call you my most intimate and cherished friends, for I reveal to you everything that I've heard from my Father" John 15:15 TPT

真誠

「我稱你們為朋友，因為我從我父所聽見的一切都已經讓你們知道了。」（約翰福音15:15）
（和合本修訂版）



At Network we are seeking to build a place of authentic friendships and healthy community. We want to be real and genuine with each other, a place where we can take off our masks and find acceptance and encouragement as we share life with all it's joys and challenges

真誠

在網絡教會，我們渴望建立真誠的友誼和健康的群體。我們期望與每人真實真誠地接觸，就是我們能放下「面具」，發現能彼此接納、彼此鼓勵地分享生命中的喜與憂。



“But you—who do you say that I am?” Jesus asked. Simon Peter spoke up and said, “You are the Anointed One, the Son of the living God!” ” Matthew 16:15-16 TPT

好奇

耶穌問他們：「你們說我是誰？」西門彼得回答說：「你是基督，是永生神的兒子。」
(約翰福音15:15) (和合本修訂版)



Jesus loved to ask and answer questions, nothing fazed him! So too we love questioning minds and don't see that as inconsistent with having deep convictions; the more we discuss, the more we grow.

好奇

耶穌喜愛發問也愛回應，沒有問題能難倒祂！同樣，我們也愛信徒對信仰疑問提出反思，但卻不為疑惑所動搖；我們相信愈多討論，愈多成長。



"We must let go of every wound that has pierced us and the sin we so easily fall into. Then we will be able to run life's marathon race with passion and determination, for the path has been already marked out before us." Hebrews 12:1 TPT

成長

「所以，既然我們有這許多見證人如同雲彩圍繞著我們，就該卸下各樣重擔和緊緊纏累的罪，以堅忍的心奔那擺在我們前頭的路程。」（希伯來書12:1）（和合本修訂版）



We are all on a journey – some have just started out and others have been running the race a long time. But we're all journeying together – learning from each other, growing in our faith together and supporting each other as we navigate all the challenges we face throughout life's journey.

成長

我們同在信仰的旅程上 —— 一些人剛剛開始，也有些已行了很久的年日。但我們仍是在旅程上走在一起，彼此學習，共同在信仰上成長。在人生旅程中，縱會遇上不同挑戰，但我們彼此扶持，在困難中一同經歷上帝的指引。

Each week through this series there will be an opportunity to collect a glass bead to signify you identifying with the area of purpose we have been looking at.

In the final session we will have a time of prayer and anointing using the beads to remind you of your responses through the series.

在整個系列的每一週裡，大家都有機會收集一顆玻璃珠，代表你對當週所探討之使命領域的認同與回應。

在最後一週的講道中，我們將使用這些玻璃珠進行祈禱與膏油禮（抹油禱告），提醒你在整個系列過程中所發出的回應與委身。